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Odbor za unaprealenje kvalitete
Voditetica izv.proi Lara Aranza

ZAPISNIK

sa 29. sjedrice Odbora za unapredenje kvalitetc UMAS-a odriane 28. sijednja 2019. godine.

u prostorijama dekanata Zagrebadka 3. Split.

Sjednici su prisustvovali dlanovi Odbora za kvalitetu:
- izv. prof lvan Kolovrat
- iz\. prol dr. sc. lrana fomic Feric
- izr'. proi Larisa Aranza, voditeljica Odbora
- Slavena Verii. studentica Glume

Opravdano odsutni:
- doc. dr. sc. Vito Balii
- Ilora Blazcvia, studcntica Likovnog odjela

ilanica Odbora studentica Glazberog odjela Marijana Markotii nedavno je magistrirala te iz
tog razloga nije vise dlanica Odbora. Postupak izbora novog dlana fije zaftaielzbog
prijedloga izmjene strukture i broja dlanova Odbora.

Dnevni red sjednice

1. Promjena strukture dlanova Odbora
2. Razno

Sastanakje zapoaeo u 12.l0

Adr
Voditeljica Odbora iznijeJaje prijedlog nove strukture ilanova Odbora za kvaliletu UMAS-a
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Prijedlogje proizaSao iz prcporukc AZVO-a da se u md Odbora ukljuti i 6lan iz redova
nenastavnog/ administrativnog osoblja.
Voditeljica Aranza kaZe da bi ukljuCivanjem joi jedne osobe u rad Odbora broj dlanora bio 8,
ltoje paran broj pa bi bilo potrebno u rad ukljuiiti jo5jednu osobu. Odriavanje sastanakaje i
sa scdam alanova oteZano,jer nije moguie usuglasiti termin koii svim dlanovima Odbora
odgovara. [z tog Bzloga Aranza prcdlaZe novu sfiukturu dlanstva Odbora za kvalitetu:

1. pojedan dlan nastavnog osoblja sa sva tri Odjela: Glazba, cluma, Likovni ( ukljudujuii
Voditelja,/cu Odbora )
2. Predsjednik/ca ili zamjenik/ca Studentskog zbora UMAS-a
3. Predstavnik/ca nenastavnog osoblja

Aralrrza ka.Ze da su kolege Bali6 i Bla]evii ve6 mailom poslali pismeno prihva6anje prijedloga
rzmjcnc stnrkture i broje tlanova Odbora.

Poja5njava da bi nastavnici dlanovi Odbora bili FedloZeni od strane Odjela, na sastanku
prodekana za nastaw sa predslojnicima odsjeka.

Nastavnici dlanovi Odbora bili bi aktivno ukljudeni u promicanje i upoziavanje matianih
Odjela sa odlukama i radom Odbora, u odobravanju izmjena i dopuna studijskih programa,
provedbi anketa...
Predsjednik/ca ili zamjenik/ca Studentskog zbora TJMAS-a i onakoje izabranla da predstavlja
svc studente UMAS-a pa de u tom smislu i djelovati u sklopu Odbora.

P sutni alanovi su suglasni sa prijedlogom voditeljice

Aranza napominje daje prijedlog AZVO-a da se u odbore ukljude i vanjski dlanovi. KaZe da
sc o toj temi razgovaralo i na kolegiju uprave no nije se mogla ,,delinirati" osoba koja bi
zvanjem./vokacijom bila u mogu6nosti popratiti sva t odjela UMAs-a.

Oba pri.jedloga bi bilo dobro realizirati no treba naCi osobe koje 6e biti voljne aktivno i
redovito sudielovati u radu Odbora.

Zakljulak tlanovaje da 6e se prcdlozela nova struklura dlaostva poslati Vijeiu UMAS-a na

usvajanje a ukoliko se ukaZe moguinost angaiaana vanjskog dlana ili alumnia zatraZit ie se

ponovna izmjena Pravilnika.

Odbor Ce u tsenutnom sastavu nastaviti sa.adom do potvrde izmjene stmldure na vijecu
UMAS-a i izbora novih alanova

Voditeljicaje obavijestila dlanove daje !'ei razgovarala sa voditeljicom ISVU ureda UMAS-a
Dalidom Cikatii Karatii koja se voljna ukljuditi u rad Odbora u predloZenom novom sastaw.

Prijedlog Tomii Feri6 je da bi vanjski alan mo2da mogla biti osoba koja se bavi kultumom
kritikom. Studentica Verid smatra da bi u rad Odbora trebalo ukljuliti bivse studente-alumnie
TJMAS-a.



Ad2

Tomii t'erii je upitala voditeljicu da li je prcdstojnica Milin Cudn poslala zahtjev za manje
izmjene i dopune odsjeka Glazbene pedagogije (GP). Arunzaje odgovorila daje od
predstojnice primila dvije tablice izbomih kolegija koje GP Zeli ukljuditi u kurikulum
progftma.
Aranzaje p je sastanka Odbora kontaktirala Milin Curin i podsjetila je na proceduru i
potrebnu dokumentaciju za izmjene i dopune do 20%.
Rok za predaju elaborata manjih izmjena i dopuna do 20% Odboru za kvalitetu je L ozujka
2019. tako da predstojnica Milin Curinjoi ima vremena p premiti potrebnu dokumentaciju.

\roditeljicaje rckla da se ponuda izbomih ko)egija nroZe poveiati. dapaie daje to i poieljno.
Tomii Ferii te o tome obavijeslit svoj Odsjek i pomoii predstojnici u pripremi nutedjala za
postupak rnaniih izmjcna i dopuna studijskog programa Giazbcna pcdagogiia-

Kolovrat podsjeia na problem koji se opetovano dogada na odsjeku Slikarstvo na kojem se

bez suglasnosti svih nastavnika Odsjeka provode iznjene i dopune programa.
Kolovrat najavljuje da i Slikarski odsjek priprema izmjene i dopune programa kako bi se

nastale nep.avilnosti postupno ispravile.

Aranza napominje da zahtjev za iznjene i dopune mora doii od strane predstojnika Odsjeka

Zakljuiakje da se postupak iznjena i dopu[a na Odsjecima mora detaljno regulirati u novom
Pravilniku odbora za kvalitetu UMAS-a.

Sastanakje zavriio u 13 sati

Voditeljica Odbora

izv.prof. Lara Aranza


